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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Economische Zaken 
over het bericht «Veel glyfosaat in landbouwgronden: Verlenging toelating niet 
verstandig» (ingezonden 18 oktober 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek over de mate waarin glyfosaat voorkomt in 
landbouwgronden?1 

Vraag 2
Bent u bereid het College voor de toelating van gewasbeschermingsmiddelen 
en biociden (Ctgb) om advies te vragen over wat dit onderzoek betekent voor 
de voorgestelde verlenging van de toelating van glyfosaat? 

Vraag 3
Bent u bereid om de European Food Safety Authority (EFSA) dit onderzoek te 
laten toetsen in verband met de toelating van glyfosaat?

1 http://www.wur.nl/nl/nieuws/Veel-glyfosaat-in-landbouwgronden-Verlenging-toelating-niet-
verstandig..htm
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